



المدرسة الوطنية الأمريكية
AMERICAN NATIONAL SCHOOL

KG MoE Curriculum Policy
الروضة لمرحلة التعليم الابتدائي ووزارة منهج سياسة
Academic Year 2025–2026
العام 2025–2026 الأكاديمي

Document control	
Policy responsibility	SLT
Creation date	August 2025
Next review date	August 2026



1. Purpose

الغرض ١.

This policy outlines the school's commitment to ensuring appropriate staffing, student support, and learning conditions across KG through Grade 2/Year 3, in alignment with regulatory requirements and best practices in American international education.

الروضة مرحلة في فعالة تعلم بيئات وتهيئة ، الطلبة ودعم ، المناسب الكادر توفير بضمان المدرسة التزام السياسة هذه توضح الأمريكي الدولي التعليم في الممارسات وأفضل التنظيمية المتطلبات مع يتماشى بما ، الثالثة السنة/الثاني الصف وحتى

2. Scope

التطبيق نطاق ٢.

This policy applies to all KG classrooms, teachers, and support staff from KG1 through Grade 2. الثالثة السنة/الثاني الصف وحتى أولى روضة من الدعم وفرق والمعلمين الروضة مرحلة صفو جميع على السياسة هذه تطبق.

3. School Commitment to Classroom Staffing

الصفوف داخل الكادر بتوفير المدرسة التزام ٣.

ANS is committed to ensuring that every KG class and teacher—up to the end of Grade 2/Year 3—is supported by a Teaching Assistant or Inclusion Assistant. The school maintains the required minimum student-to-adult ratios of 12.5:1 in KG and 15:1 in lower Cycle 1 classes, in full compliance with ADEK requirements.

كما .دمج مساعد أو معلم بمساعد الثالثة السنة/الثاني الصف وحتى الروضة مرحلة في ومعلم صف كل دعم بضمان المدرسة تلتزم ،الأولى الحلقة من الأولى الصفوف في ١٥:١ و الروضة مرحلة في ١٢.٥:١ البالغين إلى الطلبة نسب على بالحفظ المدرسة تلتزم .والمعرفة التعليم دائرة متطلبات مع كليةً يتوافق بما

4. Support for Inclusive Participation

الطلبة مشاركة دعم ٤.

The school ensures that students who are unable to participate fully in an activity are given meaningful alternative roles—such as team leader, referee, or scorekeeper—to promote engagement, responsibility, and equitable participation.

أو الفريق قائد دور مثل ،معين نشاط في الكاملة المشاركة يستطيعون لا الذين للطلبة مناسبة بديلة أدوار إسناد المدرسة تضمن العادلة المشاركة وبدأ المسؤولية التفاعل لتعزيز وذلك ،ال نقاط مسجل أو الحكم

5. Language of Instruction Requirements

التدريس لغة متطلبات ٥.

All teachers delivering Arabic-medium subjects—Arabic Language, Islamic Studies, and Social Studies—must use Standard Arabic at all times.

—الاجتماعية والدراسات ، الإسلامية التربية ، العربية اللغة مثل —العربية باللغة المقدمة المواد يدرسون الذين المعلمين جميع يلتزم الأوقات جميع في الفصحي العربية اللغة باستخدام



6. Instructional Time Compliance

اللتّدريس المخصص بالوقت الالتزام .٦

The school is committed to providing the full instructional time required for:

- Islamic Studies for non-native Arabic Muslim students
- UAE Moral, Social, and Cultural Studies for non-native Arabic students

من لكل المطلوب الكامل التعليمي الوقت بتوفير المدرسة تلتزم:

- بالعربية الناطقين غير من المسلمين للطلبة الإسلامية التربية
- بالعربية الناطقين غير للطلبة الثقافية والاجتماعية الأخلاقية التربية

7. Monitoring and Accountability

والمساءلة المتابعة .٧

School leaders regularly monitor staffing, ratios, instructional practices, and the implementation of student support to ensure full compliance.

لضمان منظم بشكل الطلبة دعم ومستوى ،التّدريس وممارسات ،الصفوف ونسب ،الكادر توزيع بمتابعة المدرسة قادة يقوم الكامل الالتزام.

8. Communication with Families

الأمور أولياء مع التواصل .٨

This policy is shared with families in both English and Arabic. Any updates are communicated through the school website and official parent channels.

وقدّمت المدرسة موقع عبر تحديثات أي عن الإعلان ويتم ،والعربية الإنجليزية باللغتين الأمور أولياء مع السياسة هذه مشاركة تتم الرسمية التواصل.

9. Review of Policy

السياسة مراجعة .٩

This policy is reviewed annually to ensure continued compliance with ADEK guidelines and alignment with the evolving educational needs of the school.

التعليمية المدرسة احتياجات ومع المعرفة التعليم دائرة إرشادات مع توافقها استمرار لضمان سنويًّا السياسة هذه مراجعة تتم المتطورة.

Section	Details
Effective Date	This policy will be effective as of August, 2025.
Approval/Authorization	Approved by: Dr. Denis Peters
	Title: Principal
	Date of Approval:
Signature	
Review and Revision	This policy will be reviewed annually, or as needed, to ensure compliance with changing regulations.